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 : משתתפים 

 הועדה ר "יו   - דשא  זיו

  וקיימות הסביבה  איכות  מנהלת  -מבור  טליה

 חבר ועדה –אריה פולק 

 חברת ועדה   –יעל גלעד 

 חבר ועדה  –צחי גרטלר 

 חברת ועדה   -מיכל שתקאי  

 חבר ועדה   –דוד רוזנצוויג 

 חבר ועדה –גרשון 

 נושאים לדיון  

 הכרות   •

 קביעת מועד קבוע לישיבות ומועדי התכנסות וסדרי עבודה   •

 סקירה כללית על פעילות המחלקה  •

  לוט שקית כתומה(י מכרז אשפה, מכרז גינון, פי תהליכים מרכזים באחריות או בממשק למחלקה ) •

 סקירה ותכנון להמשך   –טבעית ומלאכותית  -הצללה במרחב הציבורי  •

 קביעת מועד קבוע לישיבות ומועדי התכנסות וסדרי עבודה  

מחלקת איכות סביבה תשלח   ) לא ביום כשיש מליאההוחלט על ימי שלישי אחת לחודש וחצי כיום המתאים לקיום הוועדה,  
 . ( 2025מועדים עד יולי 

 

 סקירה כללית על פעילות המחלקה 

כל פעולה תימדד בהשפעה הסביבתית שלה,   המחלקה לאיכות סביבה וקיימות תהווה פילטר לכל מחלקות המועצה. טליה: 
 פעילויות המחלקה:  החברתית והחינוכית. 

תו ירוק  ,  משבר האקלים , אכיפת חוקי סביבה , קשר מול משרד איכות הסביבה ועם אשכול משור החוף,  גשת קולות קוראים ה
אחזקה ושדרוג  , אחריות על  בריכת גן טיול כולל ניקוי עמוק ,  הגשת דוחות לתאגיד תמיר ולמשרד להגנת הסביבה, לעסקים

פסולת למחזור: כתום, אורגני, אלקטרוניקה, נייר, קרטון, פלסטיק  , מוקד איכות סביבה, הצללות במרחב האורבני, גינות כלבים
 , התייעלות אנרגטית, טיפול בבע"ח, הדברה, אחזקת איכות סביבה. חדש וישן  גינוןתשתיות  , חינון וקהילה, וטקסטיל 

 

 

 



 

 

 

 

 סקירה ותכנון להמשך   –טבעית ומלאכותית - הצללה במרחב הציבורי 

נציג התושבים דורון  תושבי השכונה בהובלת טליה: בעקבות השריפה הגדולה המחלקה שיקמה את חורשת השזיף יחד עם 
עצים בדרך רבין    100 -לוין, בעקבות כל זה נרקם פרויקט הצללה במרחב העירוני: הצללת שבילים בדרך לבתי הספר ננטעו כ

 . י בנסוף על עצים נוספים במחרב הציבוריובן גוריון מערב 

 בוצע סקר עצים ע"י תושבים בסיוע רמת הנדיב.  מעוניינים להמשיך את הפרויקט בצירי הליכה ראשיים. 

-. לקדם הגדלת תקציב שוטף ייעודי. המלצת הוועדה תקציב מיוחד ל בעזרת המיפוי שבוצע   זיו: חשוב לשמור על עצים קיימים
 . 2024עצים בצירי הליכה מרכזיים, להכניס לתקציב  150

 טליה: מציעה שבישיבה הבאה נזמין את דורון לוין. חשוב להתמקד בישיבות בתחומי עשייה של המחלקה ולא מעבר. 

 כיצד נשתלים עצים ללא תנאי השקיה נאותים ומדוע מסירים שקי השקייה? מיפוי שבילי הליכה, בטיחות, שבילי אופניים. יעל: 

 כי באמת קשה להבדיל בין חודשי השנה יש חמסינים גם בפברואר.  להבא נשאיר  , טליה: בחורף מסירים את שקי ההשקיה

 מיכל: ממליצה להביא נציגות של נאמני עצים לאחת הוועדות כדי להבין כיצד להתנהל עם העצים. 

טליה: קול קורא של רבת ישראל לנטיעת עצים במרחב הציבורי. בעקבות כריתת עצים רבה לצורך הרחבת מסילת הרכבת,  
 רכבת ישראל מחזירה לציבור. אנו בתהליכי בדיקה לנושא. 

  מכרז אשפה, מכרז גינון, פיילוט שקית כתומה( תהליכים מרכזים באחריות או בממשק למחלקה ) 

טליה: יבוצע פיילוט שקית כתומה באחת השכונות הגדולות תתקיים פגישה  וסיור עם הסמנכלית של תמיר בקרוב. הצעה  
 להביא משקיפים לישיבות הוועדה. 

 דודי: דיון לישיבה הבאה תאורת לד בישוב, מבקש לקדם סקר תאורה. 

 מיכל: חד"פ בבתי הספר לא מיושם, לדיון בישיבה הבאה. 

 לביצוע: 

 מיכל תעביר  בקבוצת הווצאפ את האפליקציה לסקר עצים.  •

 תקציב ייעודי לנטיעת עצים מול המליאה.  •

 קידום נושא תאורת לד.  •

 פגישה הבאה תתקיים למשך שעה וחצי.  •

 זיו דשא 

 יו"ר הועדה 

 העתקים:  

 חברי הועדה 

 מזכיר המוצעה  –דני ביתן 

 חברי המליאה 

 מנהלים.ות  


